

Date: 5th of December 2024

التاريخ: 5 ديسمبر 2024

Subject: Safety requirements in Port of Salalah

الموضوع: متطلبات السلامة في ميناء صلالة

Dear Valued Customer,

العملاء الأعماء،

As part of Port of Salalah Global Safety Day initiatives, we want to ensure the safety and well-being of all individuals at the Port of Salalah. Therefore, we request you all to comply with the following safety requirements when visiting or operating within the port premises:

كجزء من مبادرات يوم السلامة العالمي لميناء صلالة، نريد ضمان سلامة ورفاهية جميع الأفراد في ميناء صلالة. لذلك نطلب منكم جميعًا الالتزام بمتطلبات السلامة التالية عند زيارة أو العمل داخل مباني الميناء:

1. Adherence to wearing all mandatory Personal Protective Equipment (PPE): It is mandatory to wear a vest, helmet, and boots at all times while inside the Port.

1. الالتزام بارتداء جميع معدات الحماية الشخصية الإلزامية: من الضروري ارتداء سترة وخوذة وحذاء في جميع الأوقات أثناء التواجد داخل الميناء.

2. Adherence to safe driving rules:

2. الالتزام بقواعد القيادة الآمنة:
- الحفاظ على سرعة قصوى تبلغ 30 كم / ساعة داخل منطقة الميناء.

- Maintain a maximum speed of 30km/h within the port area.

- تأكد من تنشيط ضوء المنارة في سيارتك من أجل الرؤية.
- لا يُسمح بتجاوز المركبات الأخرى.

- Ensure that the beacon light is activated on your vehicle for visibility.

- تجنب استخدام الهواتف المحمولة أثناء القيادة لمنع التشتت.
- الالتزام الصارم بإشارات التوقف واتباع قواعد المرور لمنع الحوادث.

- No overtaking of other vehicles is allowed.

- Avoid the use of cell-phones while driving to prevent distractions.

- Strictly adhere to stop signs and follow traffic rules to prevent accidents.

3. قيود المشي: يُحظر المشي تمامًا داخل الميناء، وخاصة تحت حمولة معلقة.

3. Walking restrictions: Walking is strictly prohibited inside the port, especially under a suspended load.

4. Non-interference with operations: Please refrain from directing Port of Salalah workers or interfering with ongoing operations.

4. عدم التدخل في العمليات: يرجى الامتناع عن توجيه عمال ميناء صلالة أو التدخل في العمليات الجارية.

Your cooperation in adhering to these safety requirements is crucial in promoting a secure and accident-free environment at the Port of Salalah.

إن تعاونكم في الالتزام بمتطلبات السلامة هذه أمر بالغ الأهمية لتعزيز بيئة آمنة وخالية من الحوادث في ميناء صلالة.

Thank you for your attention and commitment to safety.

نشكركم على اهتمامكم والتزامكم بالسلامة.

Best regards,
Port of Salalah

مع تحيات،
فريق العمل في ميناء صلالة